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Abstract

The article deals with the theatrical discourse as a literary genre, where the
other arts meet: it is the text that includes the author in his text, the director in his
vision, the actor in his vocal and dynamic performance and the scenography in all his
drawings. The article is also interested in university theater and its impact on the
intellectual system, as it depends on direct dynamic communication, provides
pleasure and education, contributes to the creation of a happy and balanced
individual, conscious of self and discovers what is happening.

Key words : Speech, theater, art, literature, and university.

Résumé :

L'article traite du discours théatral comme un genre littéraire,
ou les autres arts se rencontrent: c'est le texte qui inclut l'auteur dans
son texte, le réalisateur dans sa vision, l'acteur dans sa performance
vocale et dynamique et la scénographie dans tous ses dessins. L'article
s'intéresse également au théatre universitaire et a son impact sur le
systeme intellectuel, car il dépend de la communication dynamique
directe, procure du plaisir et de I'éducation, contribue a la création d'un
individu heureux et équilibré, conscient de soi et découvre ce qui se
passe.

Mots-clés : Discours, théatre, art, littérature et université.
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